
 

Concept-notulen Raadscommissie 
 
Datum 04-04-2022 

Tijd 20:30 - 22:15 

Locatie Raadzaal (MBG06) 

Voorzitter 

Commissiegriffier 

Aanwezigen 

J. Stam 

P. Nooij 

HvM: T. Berlijn, N. de Waal, R. Mensink, L. van Eekelen, H. Verschoor 

CDA: S. Schouten, E. van den Bosch, C. Selders 

GB: R. Braaksma, Y. Buwalda, F. Diergaarde, G. Gringhuis 

VVD: S. Heestermans, A. Meester, T. Beerepoot 

Morgen!: S. Zeilemaker, C. Neefjes 

D66: G. Mos 

GL: B. Huisman, J. Kool 

CU: J. Groot, S. Visser 

 

College: A. van Langen, D. Kuipers 

 

Ambtelijk: N. Ooijevaar 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 
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Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 

2019 

Mevrouw Assink heeft ingesproken over de verkeerssituatie bij de oversteek van de 
Dijkweg in Medemblik, ter hoogte van de Zoete Zee/vakantiepark Zuiderzee. Er zijn 
verscheidene vragen aan haar gesteld.  
 
De heer en mevrouw Van Doesburg hebben ingesproken over de splitsing van hun huis 

aan de Gasthuysweydt in Medemblik. Er zijn verscheidene vragen aan hen gesteld.  

 
Aangekondigde moties: 

 ChristenUnie/Morgen!: Versoepeling parkeerbeleid/parkeerbeleid in 

overeenstemming brengen met splitsingsbeleid (motie VAO). 
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Vaststellen notulen raadscommissie 28 februari 2022 

De notulen van 28 februari 2022 worden ongewijzigd vastgesteld. 
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Toezeggingen- en motielijst 

Geen vragen/opmerkingen. 
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Bestuurlijke termijnagenda (BTA) 

Geen vragen/opmerkingen. 
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Actieve informatie van het college 

 
Vragen (die schriftelijk beantwoord zullen worden):  

 Portefeuillehouder A. van Langen geeft aan dat de schriftelijk gestelde 
vragen van R. Braaksma over de containers bij de afrit voor rolstoelers bij de 
woontoren in Medemblik nog schriftelijk beantwoord zullen worden.  

 Portefeuillehouder D. Kuipers geeft een mondelinge reactie op de door S. 
Zeilemaker schriftelijk gestelde vragen over de eenmalige bijdrage 
energiekosten. Er volgt ook nog een schriftelijke beantwoording van deze 
vragen.  

 In reactie op een vraag van Y. Buwalda geeft portefeuillehouder D. Kuipers 
aan dat hij gaat navragen wat de redenen zijn geweest om de uitvoering van 
de bijzondere bijstand niet bij WerkSaam te beleggen. 

 In reactie op een vraag van N. de Waal geeft portefeuillehouder D. Kuipers 
aan dat hij gaat navragen wat de mogelijkheden zijn voor het verstrekken 
van een overzicht van het aantal achterstandszaken bij jeugd en bijzondere 
bijstand binnen een range van weken (bijv. 10 zaken in de range 8 tot 9 
weken, 7 zaken in de range 10 tot 11 weken). 

 In reactie op een vraag van N. de Waal geeft portefeuillehouder D. Kuipers 
aan dat hij gaan navragen of de achterstanden bij bijzondere bijstand ook 
oplopen (zoals ook bij jeugd het geval is).  

 In reactie op een vraag van C. Neefjes geeft portefeuillehouder A. van 
Langen aan dat zij gaan navragen of er een reden/oorzaak is aan te wijzen 
waarom de grond bij de tussenhaag Zwaagdijk ernstig vervuild is.  
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RUIMTE 

 

8.1 

 

Burgerinitiatief Versnelde uitvoering woningbouwplan De Commandeur te 

Wognum (pfh. A. van Langen) 

Het burgerinitiatief wordt toegelicht door de heer Last en mevrouw Huisman van de 
dorpsraad Wognum. Vervolgens zijn verscheidene vragen gesteld aan de dorpsraad en 
tevens aan de portefeuillehouder.  
 
Conclusie: 

 De voorzitter concludeert dat er geen moties zijn aangekondigd en dat het 
voorstel daarom als hamerstuk op de agenda van de raad wordt geplaatst. In 
de raadsvergadering zal een besluit worden genomen door de raad op basis 
van een raadsvoorstel dat de griffie voorlegt. Dit zal een algemene 
formulering zijn van hetgeen vanavond hieromtrent is besproken.  
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BESTUUR & MIDDELEN 

 

9.1 

 

Jaarverslag en –programma RKC 

Het jaarverslag en –programma wordt toegelicht door de heer Zwakman van de 

Rekenkamercommissie Medemblik-Opmeer. Vervolgens zijn verscheidene vragen aan 

hem gesteld.  

 

 In reactie op een vraag van R. Braaksma geeft de heer Zwakman aan dat hij 
zich gaat inzetten dat de kennismaking tussen de rekenkamercommissie en 
de gemeenteraad van Medemblik in het derde kwartaal van 2022 plaatsvindt. 

 In reactie op een vraag van N. de Waal geeft de heer Zwakman aan dat hij 
zal nagaan bij de secretaris-onderzoeker of de webpagina van de 
rekenkamercommissie geactualiseerd kan worden.  
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Conclusie: 

 De commissievoorzitter concludeert dat naar voren is gekomen dat er 
voldoende tijd moet worden genomen voor het bespreken van stukken van de 
rekenkamercommissie in de raadscommissie, zodat daar genoeg aandacht aan 
kan worden besteed, en tevens dat verzocht is om de kennismaking in het 
derde kwartaal van 2022 te laten plaatsvinden. Door de heer Zwakman wordt 
tot slot nog een korte uitleg gegeven over de werkzaamheden van de 
rekenkamercommissie. 

 
9.2 

 

Nota Activabeleid 2022 (pfh. D. Kuipers) 

 
Aangekondigde moties/amendementen: 

 ChristenUnie: Aanpassen afschrijvingstermijn hardware (motie); 

 GemeenteBelangen: Activeren kosten externe inhuur (amendement). 

 
Conclusie: 

 Het voorstel wordt als bespreekstuk op de agenda van de raad geplaatst. 
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Sluiting 

 

 


